

سن الـ
لصناعة الموساير
ابولى ايثيلين ولوازمه

WE WILL MAKE
YOUR JOB
EASIER !



Certified to
NSF/ANSI/CAN 61



CONTACT US



Tel: +20 261 103 530

Email: info@clpipeplastic.com

Website: www.clpipeplastic.com

- Headquarters: Room 101, Floor 1, Building No. P4,
Podium 1, Cairo Festival City, 5th Settlement, New
Cairo , Cairo Province, Egypt



THE
**HDPE
PIPING
SPECIALIST**



About Us

CL Plastic Group is a leading manufacturer of thermoplastic pipe in the Middle East and North Africa. As its Egyptian subsidiary - CL Pipe & Plastic Company was established in 2019 is a manufacturer and supplier specializing in complete polyethylene (HDPE) pipe systems and solution for fluid/gas transfer and cable protection.

تعد مجموعة سي ال للأنبوب والبلاستيك من الشركات الرائدة في مجال إنتاج أنابيب مواسير البولي إيثيلين في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. تأسست شركة سي ال للأنبوب والبلاستيك عام 2019 وتعتبر واحدة من أهم الشركات المصنعة والموردة والمتخصصة في إنتاج مواسير البولي إيثيلين المستخدمة في أنظمة المياه والغاز وحماية الكابلات

CL Pipe & Plastic Company helps to create pipeline assets which are both durable and cost-effective. CL Pipe & Plastic Company supplies complete application specific pipe system packages including pipes, fittings, valves, fusion welding equipment, training and technical support.

تساعد شركة سي ال للمواسير والبلاستيك في إنتاج مواسير تتميز من حيث الجودة والمعناة والتكلفة. كما تقوم شركة سي ال للأنبوب والبلاستيك بتوريد مجموعات كاملة من شبكات المواسير الخاصة بالمشروعات بما في ذلك المواسير والوصلات والصمامات ومعدات اللحام والتدريب والدعم الفني

Our Products



مواسير البولي إيثيلين هي أنابيب بلاستيكية خفيفة الوزن ومرنة، تُستخدم في شبكات المياه والغاز والصرف وتتميز بمقاومتها العالية للتآكل والمواد الكيميائية

Polyethylene pipes are lightweight flexible plastic pipes used in water, gas, and sewage networks known for their high resistance to corrosion and chemicals

قطع اللحام العادي هي وصلات ذات طرف أهلسن تُستخدم لربط الأنابيب باللحام الدراري لتوفير اتصال قوي ومتين

Spigot Fittings are smooth-ended connectors used for heat fusion welding to ensure a strong and durable pipe joint.

قطع اللحام الكهربائي هي وصلات تحتوي على سلك معدني داخلي تُستخدم لربط الأنابيب باستخدام آلة لحام كهربائية لإنتاج وصلة قوية وآمنة

Electrofusion fittings are connectors with built-in heating coils, used to join pipes by applying electric current to create a strong and secure joint.

قطع اللحام المصنعة هي وصلات تُصنم من أنابيب HDPE عن طريق قصها وتجميعها ولديها حداً لتناسب تصميمات خاصة أو زوايا غير تقليدية في الشبكات

Fabricated fittings are connectors made from HDPE pipes by cutting, assembling, and heat welding them to fit custom designs or non-standard angles in piping systems.